
 
 

LAEVA    VALLAVOLIKOGU 
 

 
ISTUNGI PROTOKOLL                                                                                                                              
Laeva                                             28. 08. 2012  nr 33 

 
Algus kell 15.30, lõpp kell 17.50 
Juhatas Elviire Villa 
Protokollis Juta Mäesepp 
Osa võtsid volikogu liikmed: Karmen Kukk, Arvo Pennonen, Kaido Põdersoo,  Külli Suvi, Endel 
Sõster, Elviire Villa.    
Hilines: Priit Raidvee, osales 15,35-st. 
Puudusid: Marek Maibach, Ivar Ordning 
Osalesid:  vallavanem Aare Olgo, abivallavanem Kaimo Puniste, finantsjuht-pearaamatupidaja 
Ulvi Viilvere, vallasekretär Helen Mägi ja vallavalitsuse liige Ago Vooremäe. 
 
Päevakorra projekt: 
1. Vallavalitsuse infotund - ülevaade vallavalitsuse tööst 
2. Laeva valla arengukava 2012-2025 muutmine, I lugemine 
3. Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2013-2016, I lugemine 
4. Kohustuse võtmine 
5. Volituste andmine 
6. Esindaja nimetamine Eesti Maaomavalitsuste Liidu Maapäevale 
7. Laeva Vallavolikogu 03.11.2009. a otsuse nr 3 „Volikogu alatiste komisjonide moodustamine“ 
muutmine 
8. Eelarve-, majandus- ja keskkonnakomisjoni koosseisu muutmine 
9. Revisjonikomisjoni aseesimehe ja liikme valimine 
10. Laeva Vallavolikogu 28.12.2010 määruse nr 34 “Laeva valla ametiasutuse struktuuri ja 
teenistujate koosseisu kinnitamine” muutmine 
11. Laeva Vallavolikogu 25.01.2011 määruse nr 36 „Laeva Vallavalitsuse teenistujate 
ametipalkade kinnitamine“ muutmine 
12. Projekti finantseerimise toetuse eraldamine 
13. Lähetusse saatmine 
 
Päevakorra projekti  kinnitamise poolt päevakorrana oli 6 volikogu liiget. 
 
1. Vallavalitsuse infotund - ülevaade vallavalitsuse tööst 
Vallavanem Aare Olgo andis ülevaate vallavalitsuse tegemistest volikogu istungite vahelisel 
perioodil. Volikogu võttis info teadmiseks. 
 

2. Laeva valla arengukava 2012-2025 muutmine, I lugemine 

Abivallavanem Kaimo Puniste selgitas, millised muudatused ja täiendused oleks arengukavas vaja 
teha. 
Arutelu tulemusena volikogu liikmed nõustusid arengukavasse järgmiste muudatuste 
sisseviimisega: 
3.3.1 Elukeskkond ja tehniline infrastruktuur 

Eesmärk: elukeskkonna atraktiivsemaks ja turvalisemaks muutmine 



 

Tegevused: lauses „noortele skatepargi rajamine Laeva külla“ asendada sõna „skatepargi“ 
sõnaga „spordipargi“ 
4.2 Probleemid 
Teha tabelis alljärgnevad muudatused: 
Haridus 
Kool:  kustutada lause kooli sissekäik vajab uuendamist. 
OTSUSTATI: Katkestada eelnõu I lugemine ja suunata  komisjonidesse aruteluks. 
 

3. Laeva valla eelarvestrateegia aastateks 2013-2016, I lugemine 
Kuulati finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere  selgitusi eelnõu kohta. 
Toimus arutelu. 
Istungi juhataja selgitas, et eelarvestrateegia tegemiseks on rahandusministeerium andnud täpsed 
juhised, kohaliku omavalitsuse üksuse eelarvemudeli. Eelarvemudelis on eelarvestrateegia kohta 
esitatud mitu tabelit, mis tuleb ära täita. Praegu esitatud eelnõus kõiki tabeleid ei ole esitatud. 
Puudu on näiteks tulumaksu prognoosi tabel, maamaksu prognoosi tabel, tasandusfondi ja 
toetusfondi prognoosi tabel jne. Valla 2013-2016 eelarvestrateegias ei ole tulumaksu 
prognoosimisel arvestatud sellega, et meil väheneb elanike arv ja seoses sellega ka maksumaksjate 
arv, tasandusfondi prognoosimisel sellega, et see sõltub kolme eelneva aasta tulumaksu ja 
kaevandamise tasu laekumisest.  
OTSUSTATI: Katkestada eelnõu I lugemine ja suunata komisjonidesse aruteluks. 
 

4. Kohustuse võtmine 

Kuulati vallavanem Aare Olgo selgitusi eelnõu kohta. 
Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 7 volikogu liiget. 
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 120  “Kohustuste võtmine” 
 

5. Volituste andmine 

Kuulati vallavanem Aare Olgo selgitusi eelnõu kohta. 
Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 7 volikogu liiget. 
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr  121 “Volituste andmine” 
                         

6. Esindaja nimetamine Eesti Maaomavalitsuste Liidu Maapäevale 

Kuulati volikogu esimehe Elviire Villa  selgitusi eelnõu kohta. 
Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 7 volikogu liiget. 
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 122  “Esindaja nimetamine Eesti Maaomavalitsuste Liidu 
Maapäevale” 
 

7. Laeva Vallavolikogu 03.11.2009. a otsuse nr 3 „Volikogu alatiste komisjonide 

moodustamine“ muutmine 
Kuulati volikogu esimehe Elviire Villa  selgitusi eelnõu kohta. 
Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 7 volikogu liiget. 
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 123  Laeva Vallavolikogu 03.11.2009. a otsuse nr 3 
„Volikogu alatiste komisjonide moodustamine“ muutmine 
 
8. Eelarve-, majandus- ja keskkonnakomisjoni koosseisu muutmine 

Kuulati komisjoni esimehe Elviire Villa  selgitusi eelnõu kohta. 
Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 5 volikogu liiget, vastu 2 volikogu 
liiget. 
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 124 “Eelarve-, majandus- ja keskkonnakomisjoni koosseisu 
muutmine.” 



 

9. Revisjonikomisjoni aseesimehe ja liikme valimine 
Istungi juhataja tegi ettepaneku moodustada revisjonikomisjoni aseesimehe ja liikme  valimiseks 
häältelugemiskomisjon koosseisus: Kaimo Puniste, Juta Mäesepp, Helen Mägi. 
Teisi ettepanekuid ei olnud ja häältelugemiskomisjon kinnitati 7 poolthäälega. 
 
Revisjonikomisjoni esimees Külli Suvi tegi ettepaneku valida revisjonikomisjoni aseesimeheks 
Kaido Põdersoo. 
Kuna teisi ettepanekuid ei olnud, siis nimekiri revisjonikomisjoni aseesimehe kandidaatide osas 
suleti. 
Külli Suvi tegi ettepaneku valida revisjonikomisjoni liikmeks Karmen Kukk. 
Karmen Kukk taandas enda kandidatuuri ja tegi ettepaneku valida revisjonikomisjoni liikmeks 
Endel Sõster. 
Teisi ettepanekuid ei olnud ja nimekiri suleti. 
 
Hääletamissedelitele kanti kandidaatide nimed ja volikogu liikmetele jagati kätte  hääletussedelid 
salajaseks hääletamiseks. 
Kuulutati välja vaheaeg salajaseks hääletamiseks. 
 
VAHEAEG. 
 
Peale valimistulemuste väljaselgitamist luges Kaimo Puniste ette häältelugemiskomisjoni 
protokolli. Salajase hääletamise läbiviimiseks jagati välja 14 hääletussedelit, pärast hääletuse 
lõppemist oli kastis 14 sedelit, neist kehtivaid 12 sedelit ja  kehtetuid 2 sedelit. 
Hääled jagunesid: 
Revisjonikomisjoni aseesimees Kaido Põdersoo            5 poolthäält,  1 vastuhääl 
Revisjonikomisjoni liige  Endel Sõster             5 poolthäält,  1 vastuhääl 
Lähtudes valimistulemustest täideti otsuste eelnõus lüngad.  
Istungi juhataja pani hääletusele, kes on selle poolt, et võtta vastu otsuse eelnõu  
“Revisjonikomisjoni aseesimehe ja liikme valimine” otsusena? 
Poolt oli 7 volikogu liiget, vastu ei olnud.  
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 125 “Revisjonikomisjoni aseesimehe ja liikme valimine.” 
 
10. Laeva Vallavolikogu 28.12.2010 määruse nr 34 “Laeva valla ametiasutuse struktuuri ja 

teenistujate koosseisu kinnitamine” muutmine 
Kuulati finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere  selgitusi eelnõu kohta. 
Toimus arutelu, mille käigus vallavanem Aare Olgo võttis vallavalitsuse otsuse eelnõu tagasi. 
 

11. Laeva Vallavolikogu 25.01.2011 määruse nr 36 „Laeva Vallavalitsuse teenistujate 

ametipalkade kinnitamine“ muutmine 
Tulenevalt sellest, et antud vallavalitsuse otsuse eelnõu on seotud eelmise päevakorrapunktis oleva 
otsuse eelnõuga võeti eelnõu tagasi. 
 

12. Projekti finantseerimise toetuse eraldamine 
Vastavalt Koks-i § 17 lg 5-le  taandasid volikogu liikmed Arvo Pennonen ja Priit Raidvee end 
päevakorrapunkti arutamisest ja otsustamisest. 
Kuulati finantsjuht-pearaamatupidaja Ulvi Viilvere selgitust eelnõu kohta. 
Istungi juhataja tegi ettepaneku täpsustada eelnõu punkt 1 sõnastust järgmiselt: 
1. Eraldada MTÜ-le Laeva Kultuuriselts projekti “Laeva spordiplatsi rekonstrueerimise II etapp” 
finantseerimiseks toetust 1 000 eurot ilmastikukindla tehiskatte paigaldamiseks. 
Ettepanekuga nõustusid kõik volikogu liikmed. 



 

Istungi juhataja pani hääletusele, kes on selle poolt, et eraldada Laeva Kultuuriseltsile 1 000 eurot 
projekti finantseerimise toetust? 
Poolt – 5 volikogu liiget, vastu ei olnud. 
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 126   „ Projekti  finantseerimise toetuse eraldamine“. 
 
13. Lähetusse saatmine 
Kuulati vallasekretär Helen Mägi selgitust eelnõu kohta. 
Ettevalmistatud otsuse eelnõu vastuvõtmise poolt otsusena oli 7 volikogu liiget. 
OTSUSTATI: Võtta vastu otsus nr 127  “Lähetusse saatmine.” 
 
 
 
Lepiti kokku, et järgmine volikogu istung toimub 25. septembril. 
 

 

 
/allkirjastatud digitaalselt/ 

 
Elviire Villa 
Vallavolikogu esimees 
 


